
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-15, § 10 

 

 Tid: 15 september 2009 kl 16.30 – 17.05 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 15 september 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Anna Johansson (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD) §§ 1-14 

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (M) tjänstgörande §§ 15-29 

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Lars Randerz (S) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Birgitta Björk, Mats Cronqvist, 

Ted Ell, Staffan Forsell, Karin Hebel, Lars Jolerus, Erica Lawesson och Ulla Ritzén, 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 10 

Grön IT – strategi för Stockholm stad. Svar på remiss 

Dnr T2009-050-02380 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att som svar på remissen till 

 kommunstyrelsen överlämna och åberopa kontorets utlåtande. 

2 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 17 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), ledamoten Inge-Britt Lundin (FP) och 

 ledamoten Anders Broberg (KD) ställer sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

 ledamoten Kajsa Stenfelt (V) föreslår följande: 

 

1 Med hänvisning till nedanstående synpunkter tillstyrks förslaget till Grön IT-

 strategi. 

 

Den samlade oppositionen välkomnar initiativet till att på strategiskt vis använda IT-

lösningar för att minska stadens miljöpåverkan samt att göra själva IT-användningen 

mer miljöeffektiv. Stockholm behöver mer av analys och förståelse för IT som 

infrastruktur.  

 

Bland annat behöver man i betydligt högre grad än i dag implementera de kunskaper 

om IT och strålningsfria glasfiberledningar, som finns inom STOKAB. De osakliga 

motsättningar som tycks ha funnits mellan STOKAB och SLKs IT-avdelning har 

enligt vår uppfattning varit mycket kontraproduktiva, men är förhoppningsvis lösta nu. 

Det nyligen ingångna avtalet för stadens gemensamma IT-service (GSIT) lämnar, 

framför allt ur miljösynpunkt, en hel del att önska i fråga om miljökrav. Det är en 

absolut nödvändighet att betydligt tyngre miljökrav ställs när nästa IT-serviceavtal 

förhandlas fram. Staden bör här agera som ett gott föredöme och använda sin tyngd för 

att påverka teknik och miljöutvecklingen. Fram till dess får staden nöja sig med att 

använda möjligheterna i det ingångna avtalet för att följa upp och sin minska sin 

miljöbelastning inom andra verksamheter. 

Flera av de indikatorer som föreslås i strategin är dessutom i praktiken omöjliga att 

följa upp och behöver utvecklas eller ersättas. Ambitionen i sig att utveckla detta är 

emellertid vällovlig och kan komma att bli någonting mycket bra. I förlängningen kan 

även IT användas för att utveckla demokratin. Till exempel för att på ett enkelt och 

lättillgängligt sätt lägga ut Trafikkontorets olika projekt, för kännedom och synpunkter 

från medborgarna, något som i dag brister men som det finns en stor efterfrågan på. En 

förutsättning för detta är att så brett och snart som möjligt ge alla stockholmare 

möjlighet till och kunskap för att kunna använda ordentliga bredbandsuppkopplingar. 



  

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

ledamoten Kajsa Stenfelt (V) med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


